
PROTOKÓŁ NR 20/09
z posiedzenia Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Augustowie 
z dnia 11 maja 2009 r. 

Obecni członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Pan Bogusław Zawistowski – Ofiarodawca Pomnika 
                                                     Marszałka Józefa Piłsudkiego,
- Pan Janusz Borysewicz – Dyrektor Gimnazjum nr 1
                                              w Augustowie, 
- Pan Maciej Krzywiński – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu
                                              i Rekreacji w Augustowie, 
- Pani Anna Jastrzębska – po. Dyrektora Augustowskich Placówek Kultury 
                                              w Augustowie, 
- Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji 
                                            w Augustowie, 
- Pan Jarosław Szostak – Zastępca Kierownika Wydziału Strategii, 
                                           Rozwoju i Promocji UM w Augustowie, 
- przedstawiciele Augustowskiej Organizacji Turystycznej, 
- przedstawiciele Miejskiego Klubu Sportowego Ślepsk Augustów,
- Pan Zbigniew Bartoszewicz – Redaktor Portalu Internetowego
                                                    Augustow24.pl. 

P o r z ą d e k    p o s i e d z e n i a : 
1.  Zapoznanie  się  z  planowanymi  działaniami  MOSiR,  CSiR,  APK  oraz
      promocji miasta w okresie letniego sezonu turystycznego. 
2.   Spotkanie z przedstawicielami Miejskiego Klubu Sportowego Ślepsk 
      Augustów. 
3.   Sprawy różne. 



Posiedzenie Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki otworzył
Pan Zbigniew Huszcza – Przewodniczący Komisji ds. Promocji,  Kultury,
Sportu i Turystyki RM.  Zapoznał obecnych z zaproponowanym porządkiem
obrad, który został przyjęty. 

Ad. pkt 1
Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,

Kultury,  Sportu  i  Turystyki  RM  udzielił  głosu  Panu  Bogusławowi
Zawistowskiemu, który chciałby ofiarować naszemu miastu Pomnik Marszałka
Józefa Piłsudskiego. 

Pan  Bogusław  Zawistowski  jako  augustowianin  tymczasowo
zamieszkały w Kanadzie chciałby ufundować miastu pomnik Józefa Marszałka
Piłsudskiego. Pomnik był ozdobą Augustowa do września 1939 r.. Pomnik to
popiersie  Marszałka wykonane w brązie  przez polskiego rzeźbiarza Edwarda
Wittiga  w  1918  r.  Pan  Zawistowski  zaproponował,  aby  pomnik  został
posadowiony u zbiegu ulic Hożej i Młyńskiej przed Gimnazjum nr 1 im. Józefa
Piłsudskiego. 

Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,
Kultury, Sportu i Turystyki RM serdecznie podziękował Panu Bogusławowi
Zawistowskiemu  za  tak  szlachetną  inicjatywę.  Pan  Przewodniczący
zaproponował,  aby  Komisja  wystąpiła  z  wnioskiem  do  Burmistrza  Miasta  
i  Rady  Miejskiej  o  przygotowanie  kosztorysu  i  zaprojektowanie  skweru,  na
którym pomnik zostanie posadowiony. 

Pan Janusz Borysewicz – Dyrektor Gimnazjum nr 1 w Augustowie
podziękował  za  wyróżnienie  jego  szkoły.  Zaproponował,  aby  uroczyste
odsłonięcie pomnika nastąpiło 10 listopada 2009 r. czyli w dniu Święta Szkoły. 

Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,
Kultury, Sportu i Turystyki RM  poddał swoją propozycję pod głosowanie.  
W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  ds.  Promocji,
Kultury, Sportu i Turystyki RM, jednogłośnie, 6 głosami za, zaopiniowała ww.
propozycję. 

Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,
Kultury,  Sportu  i  Turystyki  RM  udzielił  głosu  kolejno  Panu  Maciejowi
Krzywińskiemu –  Dyrektorowi  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  
w  Augustowie,  Panu  Andrzejowi  Zarzeckiemu  –  Dyrektorowi  Centrum
Sportu i Rekreacji w Augustowie, Pani Annie Jastrzębskiej – p.o. Dyrektora
Augustowskich  Placówek  Kultury,  Panu  Jarosławowi  Szostakowi  –
Zastępcy  Kierownika  Wydziału  Strategii,  Rozwoju  i  Promocji  Urzędu
Miejskiego w Augustowie. 

Pan  Maciej  Krzywiński  –  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  
i Rekreacji w Augustowie  omówił plan działań Miejskiego Ośrodka Sportu  
i  Rekreacji  w  Augustowie  ze  szczególnym uwzględnieniem sezonu  letniego.
Kalendarz  imprez  sportowo  –  rekreacyjnych  organizowanych  
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i  współorganizowanych  przez  MOSiR  w  Augustowie  w  2009  r.  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu. 

Pani Joanna Klepacka – Właścicielka Hotelu „Krechowiak” poprosiła,
aby  w  końcu  rozwiązać  problem  parkingów  przy  stadionie  MOSiR.
Poinformowała,  że  już  przez  wiele  lat  udostępnia  parking  przed  Hotelem
użytkownikom stadionu jak również parafianom Kościoła p.w. Matki Boskiej
Częstochowskiej. 

Pan  Andrzej  Zarzecki  –  Dyrektor  Centrum  Sportu  i  Rekreacji  
w  Augustowie  zapoznał  wszystkich  zebranych  z  kalendarzem  imprez
zaplanowanym przez CSiR w 2009 r. 

Pani  Anna  Jastrzębska  –  p.o.  Dyrektora  Augustowskich  Placówek
Kultury  przedstawiła kalendarz imprez cyklicznych na 2009 r., który stanowi
załącznik do niniejszego sprawozdania. 

Pani Elżbieta Kamińska – Właścicielka Firmy „Ela Travel”  zwróciła
uwagę  na  problem niewystarczającej  ilości  miejsc  parkingowych  w  centrum
miasta. Władze miasta organizując imprezy powinny zabezpieczyć odpowiednią
ilość  miejsc  parkingowych.  Zaproponowała,  aby  takie  miejsca  wydzielić  
z części terenu dworca PKS /przynajmniej w sezonie letnim/.

Pan  Jarosław  Szostak  –  Zastępca  Kierownika  Wydziału  Strategii,
Rozwoju i Promocji UM przedstawił plan działań promocyjnych na rok 2009,
który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,
Kultury,  Sportu  i  Turystyki  RM  zasugerował,  aby  projekty  bilbordów
reklamujących nasze miasto zlecać fachowcom, którzy zajmują się reklamą na
co dzień, ponieważ symbolem naszego miasta jest nie tylko narciarz wodny. 

Pani Elżbieta Kamińska – Właścicielka Firmy „Ela Travel”  zapytała
jak  władze  miasta  zamierzają  rozwiązać  problem  toalet  w  centrum  miasta?
Toaleta w Centrum Informacji Turystycznej powinna być ogólnie dostępna. 

Ad. pkt 2
Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,

Kultury,  Sportu  i  Turystyki  RM  powitał  przedstawicieli  MKS  Ślepsk
Augustów, a następnie pogratulował tak wielkiego sukcesu, jakim jest awans do 
I  ligi  w siatkówce  mężczyzn.  Podkreślił  jak  wielkie  znaczenie  dla  promocji
miasta Augustowa ma takie osiągnięcie.

Pan  Michał  Wiszniewski  –  Prezes  Klubu  MKS  Ślepsk  Augustów
zaprezentował klub sportowy MKS Ślepsk Augustów, który dzięki wytrwałości i
pasji, ciężkiej pracy oraz pomocy sponsorów awansował do I ligi w siatkówce
mężczyzn. MKS Ślepsk Augustów jest jednym z 20 najlepszych klubów spośród
ok. 180 wszystkich klubów w Polsce. W ramach Klubu trenowana jest również
młodzież.  Pan  Prezes  podkreślił,  że  prowadząc  drużynę  na  tak  wysokim
poziomie organizacyjnym i sportowym najważniejszą kwestią są finanse, dzięki
którym można rozwijać się  i  stawiać  coraz to  ambitniejsze cele.  Przedstawił
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wydatki poniesione przez Klub w ubiegłym sezonie i jaki budżet zakładany jest
w obecnym. W II lidze budżet zamknął się w 2008 r. kwotą 450.000 zł, niestety
ta  kwota  nie  wystarczy  w  przypadku  I  ligi  i  tu  absolutnym  minimum  jest
600.000  zł.  Pan  Prezes  stwierdził,  że  w  takiej  sytuacji  liczy  na  znaczące
poparcie finansowe ze strony miasta. 

Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,
Kultury,  Sportu  i  Turystyki  RM zaproponował,  aby  Klub  przygotował  
i przedstawił na spotkaniu z Komisją i Burmistrzem dokładne koszty związane 
z funkcjonowaniem drużyny. 

Trener  MKS  Ślepsk  Augustów zapytał,  czy  w  budżecie  miasta
Augustowa  przewidziano  środki  finansowe  na  stypendia  dla  zdolnych
sportowców? Poinformował, iż aktualnie trenuje bardzo zdolnego zawodnika,
któremu takie stypendium bardzo by się przydało. 

Pan Radny Wojciech Walulik powiedział, że Komisja ze swojej strony
zrobi wszystko, aby pomóc siatkarzom. 

W  wyniku  przeprowadzonej  dyskusji  Komisja  ds.  Promocji,  Kultury,
Sportu  i  Turystyki  RM  jednogłośnie  pozytywnie,  6  głosami  za,  poparła
inicjatywę dofinansowania działalności MKS Ślepsk Augustów. 

Ad. pkt 3
Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,

Kultury, Sportu i  Turystyki RM  zaproponował,  aby Komisja  ds.  Promocji,
Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Augustowie złożyła do Burmistrza
Miasta Augustowa pismo o następującej treści: „Mając na uwadze dalszy rozwój
Augustowa,  a  w  szczególności  jego  rozwój  turystyczny  oraz  podniesienie
atrakcyjności  miasta  Komisja  ds.  Promocji,  Kultury,  Sportu  
i  Turystyki  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  wnioskuje:  o  zmianę  zakresu
rzeczowego  projektu  „Rozbudowa  infrastruktury  turystycznej  i  rekreacyjnej  
w strefie Kanału Augustowskiego” polegającą na przywróceniu budowy kładki
pieszo – rowerowej nad rzeką Nettą, a rezygnacji z przebudowy amfiteatru.”

Wszyscy  członkowie  Komisji  jednogłośnie  poparli  ww.  wniosek
podpisując  się  pod  jego  treścią  /wniosek  stanowi  załącznik  do  niniejszego
protokołu/.

Komisja  ds.  Promocji,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Rady  Miejskiej  
w  Augustowie  stwierdziła,  że  dobrym pomysłem  na  rozwiązanie  problemu  
z miejscami parkingowymi w centrum miasta  byłoby wprowadzenie opłat za
parkowanie. 

4



Pan  Zbigniew  Huszcza  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Promocji,
Kultury, Sportu i Turystyki RM stwierdził, że sprawą priorytetową w mieście
jest  wybudowanie  obwodnicy Augustowa,  dlatego obowiązkiem radnych jest
wesprzeć inicjatywę budowy niezależnie od tego jaka będzie trasa jej przebiegu.

Protokołowała: Przewodniczył: 
/Ewa Szczepańska/                                                   Przewodniczący Komisji 

                                                                                         /Zbigniew Huszcza/
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